
Referat til bestyrelsesmødet 18. december 2024 

1. Velkomst 

Afbud fra Allan og Christian 

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Referatet er godkendt 

3. Status på vogne til sportingbanen - Jan/Carsten 

Jan og Carsten har haft møde med tilbudsgivende smed om vogne til sportingbanen. Der er i 
mellemtiden sket en prisudvikling med en stigning på 30 % 

Der er holdt møde med ny smed om vognene. Vi afventer nu nye aftaler med ny smed. Jan 
vender tilbage og sætter pres på. Der er tales om tilbuddet ved næstkommende 
bestyrelsesmøde. 

4. Status på lerduer – Georg 

Der kommer lerduer på fredag den 20. dec. Der kommer et træk helt almindeligt duer, der er 
ingen specialduer med i dette træk. Duerne stiger med 0,24 kr. stykket. 

Vi arbejder hver især på at trække i vores netværk for at finde ud af priser og producenter. 

5. Dato for generalforsamling (vi har sidste år foreslået at skyde den til uge 9 grundet regnskabet - 
forslag om den 27. februar) Jf. bekendtgørelsen holdes generalforsamlingen i februar måned – 
sidste torsdag. Vi holder standerhejsning den første lørdag i januar med mindre denne er 1 
eller 2 dage efter nytår. 

6. Glædelig jul alle sammen 

 

7. Evt.  

 


